
    
  

1 

 

 

Schriftelijke vragen Jaarrekening 2019 

Nr. Fractie  Vraag Antwoord 

1 VVD Verzekering bestuurders Arbeidsongeschiktheid van 
bestuurders. Bij blijvende 
arbeidsongeschiktheid is gemeente 
verplicht om een voorziening op te 
nemen tot pensioengerechtigde 
leeftijd. De keuze is gemaakt om dit 
niet te verzekeren.  
1. Wat is de reden dat deze keuze 

gemaakt is.  
2. Begrijp dat dit financieel is maar 

kunt u mij die kosten berekening 
laten zien ? 

 

1. De gemeente heeft er voor 
gekozen om dit risico op te 
nemen in de risicoparagraaf en 
maakt zodoende onderdeel uit 
van het weerstands- vermogen 
van de gemeente. Dit risico 
kan zich dus voordoen, maar 
de kans dat het zich voordoet 
achten wij klein. Dit risico is 
niet te verzekeren voor deze 
functionarissen aangezien er 
geen arbeidsverhouding/ 
arbeidsovereenkomst met de 
gemeente is. Ter informatie: 
tot op heden heeft zich dit 
risico ook nog niet 
voorgedaan.   

2. Opname in de risicoparagraaf 
kost de gemeente niets, maar 
wij willen u er wel op attent 
maken dat dit risico,  hoe klein 
ook, zich kan voordoen.  Dit 
bedrag besparen wij dus 
jaarlijks. Wel wordt jaarlijks 
beoordeeld of het risico nog 
opgevangen kan worden in het 
beschikbare 
weerstandsvermogen. 

2 VVD Natuurpoort Maashorst 
Taakveld 5.7 Openbaar groen 

Ook in 2019 is dit niet van de grond 
gekomen. Op dit moment is de 

De eerste helft van 2019 is 
besteed aan het opstellen van 
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realisatie fase in uitvoering bij het 
team Maashorst. ( blz.28) 
Taakveld 5.7 Openbaar groen,  post 
Landschap Maashorst  restant            
€ 65.000,-  budget inhuur van 
externe schuift door naar 2020.  
 
 
Waarom in 2019 geen gebruik 
gemaakt van deze optie die juist 
moest onderzoeken naar verdere 
mogelijkheden met betrekking tot de 
Natuurpoort? 

 

een scenariostudie t.b.v. de 
ambitiebepaling voor de 
ontwikkeling van de 
natuurpoort. In de 
scenariostudie is nader 
ingezoomd op de consequenties 
van een ambitiekeuze op 4 
verschillende niveaus. Dit is 
gedaan om aan de start van de 
realisatiefase samen met de 
andere partners binnen de 
samenwerking in De Maashorst 
een gezamenlijke keuze te 
maken voor het ambitieniveau. 
De studie is besproken in het 
Maashorst Bestuur waarna de 
keuze is gemaakt om de 
realisatiefase neer te leggen bij 
het Maashorst Team om het 
daarmee daadwerkelijk een 
gezamenlijk project te maken. 
Het Maashorst Team heeft 
vervolgens met eigen mensen 
gewerkt aan het uitwerken van 
een plan van aanpak en een 
programma van eisen. Er is door 
het college voor deze opdracht 
aan het Maashorst Team 
€50.000 toegezegd uit deze 
middelen voor de inhuur van 
deskundigen en de benodigde 
onderzoeken.  
Ook loopt er nog een procedure 
bij de Raad van State over het 
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bestemmingsplan Natuurpoort 
Palmstraat. 

3 VVD Op blz. 65 Projecten meer 
Maashorst.  

 

Slechts risicoklasse 1 dus 10%. 
 
a. Dit lijkt voor VVD erg laag, er is 

nog steeds geen ondernemer en 
zoals ik lees is deze subsidie 
slecht 5 jaar geldig en is er 
wederom een jaar voorbij 
gegaan zelf zonder onderzoek ? 
zie taakveld 5.7 hierboven.  

 
b. Subsidie is dus nog tot 1 jan 2024 

om deze ten gelde te maken. 
Wat daarna ? Voorbeeld de  
uitkijktoren die ook niet 
gerealiseerd is ? 

 
Bij beheersmaatregelen staat  “in de 
planning staan concrete 
oplevermomenten vastgesteld.” 

c. Waar kan VVD deze ter inzage 
vinden ? 
 

a. De afgesproken prestaties 
verbonden aan de 
subsidietoekenning zijn 
gerealiseerd, de subsidie is 
vastgesteld. De 
gerealiseerde resultaten 
dienen 5 jaar in stand te 
worden gehouden. 
Aangezien in dit project 
fysiek nog niets is 
gerealiseerd heeft de 
provincie aangegeven dat 
de natuurpoort dan binnen 
5 jaar na 
subsidievaststelling 
gerealiseerd dient te zijn. 
Het is op dit moment echter 
nog steeds niet mogelijk om 
concrete afspraken met 
ondernemers te maken 
omdat het 
bestemmingsplan nog niet 
onherroepelijk is. Dit ligt 
buiten onze macht en zal, 
mocht dat nodig zijn, naar 
verwachting voor de 
provincie voldoende reden 
zijn om de termijn nog iets 
op te rekken. Wanneer 
eenmaal een ondernemer is 
gevonden kan het 
bovendien snel gaan.  



    
  

4 

 

b. Zie a. De uitkijktoren is 
gerealiseerd in Oss, deze 
subsidie is dus niet meer 
beschikbaar 

c. Deze worden vastgelegd in 
het nog definitief te maken 
plan van aanpak en het 
tenderdocument voor de 
aanbesteding met daarin 
het programma van eisen 
en de randvoorwaarden. 

4 VVD Negatieve eindsaldo jaarrekening 
2019 

a. Hoe is dit in Uden besproken en 
vooral hoe is dit gevallen,  daar 
Uden zelf wel met een positief 
einde saldo het jaar 2019 afsloot.  

b. Graag ook uitleg aan de Raad van 
Uden, want ik zie in een 
gezamenlijke vergadering hier 
wel enige opwinding over 
ontstaan. 

c. Nu Provincie ook verscherpt mee 
kijkt, heeft dit nog consequenties 
voor het herindelingsproces? 

 

a. De jaarrekening maakt 
onderdeel uit van de zware 
afstemmingprocedure in 
het kader van de 
herindeling. Het college van 
Uden heeft met deze 
jaarrekening ingestemd. De 
nadelige uitkomst van 
Landerd is ook voor Uden 
geen verrassing omdat dit 
behoorlijk aansluit met de 
raming voor 2019.  

b. Zie hierboven. De 
jaarrekening is weliswaar 
nadeliger dan begroot maar 
dat komt vooral door 
nadeel exploitatie LOG 
Graspeel en de extra 
storting voor 
wethouderspensioenen.  

c. Nee. 

5 PL Algemeen, Dorpshuis Zeeland en 
Ontwikkelingen Reek  

Graag uitleg over tekort op de 
jaarrekening voor Dorpshuis Zeeland 

Als met deze vraag wordt 
bedoeld of het tekort van 2019 



    
  

5 

 

 en Ontwikkelingen Reek welke 
betaald worden uit de reserves.  
Welke consequenties heeft dit 
mogelijk in het licht van het 
verscherpt toezicht i.v.m. het 
herindelingstraject? 

 

een mogelijk effect heeft op de 
uitvoering van deze projecten 
dan is het antwoord “nee”. 
Deze projecten worden 
grotendeels geactiveerd en 
afgeschreven. Met die 
kapitaallasten is in de 
meerjarenbegroting rekening 
gehouden. De provincie heeft 
deze begroting en de 
afzonderlijke raadsvoorstellen 
al goedgekeurd. Dit zal niet 
meer wijzigen. Deze 
investeringen worden maar 
voor een klein deel uit reserves 
gedekt. Deze zijn daarvoor 
bestemd en blijven daarvoor 
gehandhaafd. 

6 PL Algemeen, Pastoor van 
Winkelstraat 65 

Waar en hoe worden de extra kosten 
voor de sanering Pastoor van 
Winkelstraat 65 opgenomen? 
 

De kosten voor sanering zijn 
opgenomen in de 
grondexploitatie LOG Graspeel 
en zijn in de GREX 2019, die 
onderdeel uitmaakt van de 
jaarrekening, verwerkt. 

7 PL H7 toelichting, 
Programma 2 Verkeer en vervoer 
 

Taakveld 2.1 3
e
 bullet afschrijving 

Bergmaas;  
a. wat wordt bedoelt met ‘het 

project is later afgerond dan 
vooraf gedacht’?  

b. Welk project wordt hiermee 
bedoeld? 

 

a. De afschrijving start na 
definitieve oplevering van 
het werk. Deze is een paar 
maanden opgeschoven 
waardoor de kapitaallasten 
later beginnen. Project is in 
2019 volledig afgerond. 

b. HOV-Halte Bergmaas 

8 PL H7 toelichting 
Programma 5 Sport, cultuur , 

Investeringen sporthal de Eeght, 
deze is doorgeschoven.  

a. In de dagmail van 22 mei 
staat een update over de 
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recreatie en natuur a. Wat zijn de verdere 
ontwikkelingen.  

b. wanneer krijgen we meer 
inzicht?  

 

voortgang Sporthal de 
Eeght. Eind januari 2020 
heeft Antea Group de 
opdracht voor een algehele 
visuele inspectie van de 
sporthal de Eeght afgerond. 
Hieruit is een rapportage 
meerjaren onderhoudsplan 
opgesteld. De meerjaren 
onderhoudsplanning is 
geactualiseerd en geeft 
inzicht in de kwaliteit en 
kosten in tijd.  

b. De planning is om in 
oktober een uitgewerkt 
plan voor te leggen aan de 
raad. Dit bevat zowel een 
programma van eisen als 
een onderbouwing van de 
kosten. Uitgangspunt bij dit 
plan is dat naast de vereiste 
cosmetische aanpassingen 
een kwalitatief impuls 
wordt gegeven aan de 
sporthal. Deze samenhang 
vraagt meer tijd dan in 
eerste instantie beoogt. 
Indien alle onderwerpen 
voldoende zijn uitgediept 
zal het college via een RIB 
de raad eerder informeren 
over de gehanteerde 
uitgangspunten en 
uitwerkingsrichting.  
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9 PL H7 toelichting,  
Programma 5 Openbaar Groen.  

 

Voorziening bossen vrij € 164.000,--. 
Voorstel een bestemmingsreserve in 
te stellen.  Waarvoor? 
 

Uit de accountantscontrole 
blijkt dat de voorziening bossen 
niet voldoende onderbouwd is 
met een actueel beheerplan. De 
accountant kan hierdoor geen 
goedkeuring geven voor het 
bestaan van deze voorziening. 
Hierdoor moet deze vrijvallen 
ten gunste van het resultaat 
2019. Door hiervoor nu een 
bestemmingsreserve in te 
stellen blijft dit geld wel 
beschikbaar voor het 
onderhoud en beheer van de 
bossen. 

10 PL H7 Toelichting  
Programma 6 Sociaal domein 

Samenkracht en burgerparticipatie. 
Kosten burgerparticipatie zijn  
€ 91.000,-- lager terwijl 
personeelslasten € 56.000,-- hoger 
zijn dan begroot.  
a. Kan hier uitleg over worden 

geven in relatie tot de mindere 
uitgaven burgerparticipatie? 

b. Waarom heeft er geen 
uitvoering van vrijwilligersbeleid 
plaats gevonden? 
 

a. Het beschikbare budget 
voor initiatieven 
burgerparticipatie is in 2019 
niet opgebruikt vanwege 
het ontbreken van 
initiatieven uit de 
samenleving, danwel het 
doorschuiven daarvan. Het 
gaat hier om zowel 
structureel budget als 
incidenteel budget. Het 
incidentele budget is 
doorgeschoven naar 2020 
om financiële ruimte te 
hebben voor nieuwe 
initiatieven. Er ontstaat 
daardoor een doorlopende 
beschikbaarheid van 
middelen voor nieuwe 
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initiatieven. (Incidenteel 
budget dat in enig jaar 
overblijft wordt 
doorgeschoven naar het 
volgende jaar).Inmiddels 
word dit doorgeschoven 
budget  aangewend voor 
bijvoorbeeld het project 
“Natuurlijk Schaijk” en het 
project “Toekomst Wapen 
van Reek”. Het structurele 
budget is inmiddels ook 
structureel verlaagd in de 
begroting 2020 ev. 

b. Er is geen speciale aandacht 
geschonken aan dit 
onderwerp omdat dit een 
permanent punt van 
aandacht is. 

11 PL H7 Toelichting  
Programma 7 Volksgezondheid 
en milieu 

Voordeel Samen Landerd Samen 
Beter € 35.000,--  als gevolg van ? 
 

Er zijn minder uren ingezet 
vanwege inzet tbv de 
herindeling. Daarnaast wordt 
een deel van het budget 
meegenomen naar 2020 

12 PL H7 toelichting 
Programma 8 Volkshuisvesting, 
ruimtelijk ordening en stedelijke 
vernieuwing. 

Nadeel LOG Graspeel € 315.000,--.  
Graag een toelichting op dit bedrag? 

 

Binnen LOG Graspeel bezitten 
wij gronden. De verwachte 
verkoopwaarde daarvan is in de 
2e burap 2019 naar boven 
bijgesteld. Eind 2019 is 
daarvoor een taxatie opgesteld. 
Deze viel fors lager uit voor 
deze gronden en voor het 
daarop aanwezige bouwblok. 
De voornaamste reden daarvan 
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was dat er nog geen concrete 
gegadigde voor deze gronden 
incl. bouwblok is. De verwachte 
opbrengst 2020 is daarom naar 
beneden bijgesteld. 

13 CDA Doorschuiven van budgetten Helaas moeten we constateren dat 
het college in euro's meer dan 
tweemaal zoveel gaat doorschuiven 
dan over de jaarrekening van 2018. 
Wij vinden dat een uitermate 
ongewenste ontwikkeling en vrezen 
nog veel meer onafgewerkte klussen 
over het lopende jaar. Bovendien zijn 
er over 2020 waarschijnlijk enkele 
forse tegenvallers te verwachten, 
boven de 300 k die nu al genoemd is 
voor thuiswerken en andere 
voorzieningen. Ook het tijdstip van 
de feitelijke invulling van de tekorten 
in personeel zal de besteding van het 
budget over 2020 nadelig 
beïnvloeden, zodat volgend jaar er 
nog meer doorgeschoven dreigt te 
worden.  
 
Onze vraag aan het college is om ons 
een voorzet te geven om ca. 66% van 
de door te schuiven budgetten te 
laten vervallen door ze te laten 
putten uit de reguliere begroting van 
2020, en de vrijgemaakte middelen 
te reserveren/besteden aan 
herstelwerk na de corona-crisis. 
 

Het college heeft alle door te 
schuiven budgetten eerder al 
kritisch beoordeeld. De 
projecten die hiermee 
uitgevoerd moeten worden 
vinden hun oorsprong in het 
coalitieprogramma, andere 
raadsbesluiten, ingezet beleid, 
wettelijke taken (bijvoorbeeld 
invoering omgevingswet), eind 
2019 ontvangen gelden die pas 
in 2020 uitgegeven kunnen 
worden (bijvoorbeeld gelden 
voor klimaatmiddelen) of om 
een goede bedrijfsvoering en 
dienstverlening te blijven 
garanderen (bijvoorbeeld 
budget voor ICT).  
Wij zijn van mening dat al deze 
budgetten nodig zijn en nodig 
blijven in 2020. 

     

 


